
Bulthuis in jaarrede 1993: 
'Research is strategische factor' 

Van de redactie, (NLJ 22-01-1993)

'Raad van Bestuur, Groepsraad en directies van de Produkt Divisies zijn het erover eens: 
Research kan een grote bijdrage leveren aan de toekomst van Philips. Daarmee is Research 
erkend als strategische factor voor het bedrijf en dat stemt tot grote voldoening. Ik ben er trots 
op dat ik deze Research mag leiden. Nog trotser zal ik zijn als we het straks nog beter doen.' 
Aldus dr. Kees Bulthuis tijdens een inspirerende jaarrede op donderdag 14 januari jl. 

'Ik zal niet ontkennen', aldus Bulthuis, 'dat we nog moeten leven met veel ongerustheid. Er is alom 
teleurstelling dat de resultaten nog niet beter zijn dan ze zijn. Maar er zijn, aan de andere kant, 
voldoende impulsen om het nieuwe jaar vol moed in te gaan. We zullen instroom houden en het totale 
aantal personeelsleden werkend in het lab zal niet drastisch verminderen.' 

Hoogtepunten 
Tevreden liet Bulthuis zien dat het aantal octrooiaanvragen in 1992 een stijgende lijn toonde. Ook het 
aantal manuscripten, Nat.Lab. Reports en Technical Notes bleef goed op peil. 'Ze zijn van wezenlijk 
belang', zo betoogde Bulthuis. 'Met de inkomsten die we krijgen van octrooien die uit de Research 
afkomstig zijn, kunnen we onszelf financieren. En met onze publikaties houden we de deur naar de 
wetenschappelijke wereld wijd open. De contacten daarmee zijn voor ons uitermate belangrijk.' 

Het afgelopen jaar liet talloze technische hoogtepunten voor de Research zien. Bulthuis noemde onder 
andere de IEEE Industrial Award die Philips kreeg voor basisontwikkelingen op het gebied van 
optische registratie: een duidelijke internationale erkenning voor het baanbrekende werk dat hier op 
dit gebied is verricht. Ook noemde hij het werk aan 'bit-zuinige' digitale TV, elektrisch geleidende 
polymeren met een zeer kleine bandafstand, de methode om de smaak van koffie te meten, de 
succesvolle afsluiting van het CD90 project voor het geautomatiseerd ontwerpen van geavanceerde 
audiochips en de beeldsensor met hoge resolutie, die excelleerde in de HDTV-camera's die tijdens de 
Olympische Spelen in Albertville en Barcelona werden gebruikt. De minimotor; natuurlijk met 
spiraalgroeflagers, noemde Bulthuis een hoogstandje op het gebied van miniaturisering. 

Hoe kan de Research bijdragen aan het scheppen van nieuwe business, nieuwe produkten, nieuwe 
diensten? 'Wij zien er duidelijk een aantal aankomen', zo stelde Bulthuis. 'Denk aan de platte 
beeldbuis, digitale TV, multi-media-diensten en een aantal mogelijkheden om solid-state recording te 
realiseren. Research heeft de taak om deze mogelijkheden te verkennen en aanzetten te geven tot 
verdere ontwikkeling.' 

Kwaliteit 
We zitten nog midden in het Centurion-proces. Over dit onderwerp zal dit jaar de tweede Engelstalige 
editie van het Nat.Lab. Journaal verschijnen. Centurion heeft alles te maken met kwaliteit. Er wordt 
onder meer gewerkt langs de lijn van het procesmanagement. Daarbij worden vragen onder de loep 
genomen als: hoe bestuur ik projecten, hoe evalueer ik ze en hoe stem ik ze strategisch af met de 
Produkt Divisies. 

Bulthuis: 'Het is mijn wens alle relevante lagen in de organisatie te betrekken bij de besluitvorming. 
Wat we vorige week in de laatste Research Strategie Meeting in St. Michielsgestel gedaan hebben 
-groepsleiders intensiever betrekken bij de besluitvorming- was een voorbeeld daarvan. 
Er is nog veel te doen op het gebied van kwaliteit. Kwaliteit moet een leefwijze worden in de Research; 
een leefwijze die ertoe leidt dat we "excellence" nastreven in ons werk en in ons handelen. Of zoals 
Timmer zegt: "Quality is a way of life". In 1992 hadden we de houding dat we het echt beter wilden 
doen. Ook in 1993 zullen we op die manier met elkaar werken', zo besloot Bulthuis zijn jaarrede. 


